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Geachte heer Teisman, 

In de brief van 2 juli 2021 haalt u een aantal onderwerpen aan die leiden tot onrust bij 
omwonenden waarbij u ons college verzoekt de plannen voor het windpark Midden Betuwe te 
stoppen totdat de rijksoverheid komt tot nieuwe normen.

In onderstaande tekst gaan wij in op de door u genoemde onderwerpen.

1. Uitspraak Raad van State omtrent noodzaak uitvoeren van een milieubeoordeling voor de 
normen uit het Activiteitenbesluit en de Activiteitenregeling.

Het gevolg van de uitspraak is dat de landelijke normen op dit moment niet bruikbaar zijn. Dit 
zal tot vertraging leiden. Op dit moment is nog niet duidelijk hoe lang dit zal duren. Een en 
ander is afhankelijk hoe snel het Rijk de milieubeoordeling (planMER) laat uitvoeren voor deze 
normen. De staatssecretaris voor Economische Zaken en Klimaat heeft in een brief aan de 
Tweede Kamer te kennen geven dat zij ervan uit gaat dat hiermee 1,5 tot 2 jaar is gemoeid.
De Raad van State heeft de mogelijkheid geboden dat gemeenten eigen normen vaststellen. 
Op dit moment gaan wij ervan uit dat het stellen van eigen normen niet eenvoudig is te 
realiseren. Het valt echter niet uit te sluiten dat hiervoor in de (nabije) toekomst vanuit het 
werkveld een oplossing wordt aangedragen. Wij kunnen op dit moment hierop niet 
vooruitlopen.
Het is niet aan ons om een project stil te leggen. Dat is aan de initiatiefnemers zo lang het 
definitieve plan niet is ingediend bij de gemeente. Wij zijn wel van mening dat op dit moment 
geen keuze voor een voorkeursalternatief kan worden gemaakt omdat de bestaande normen 
niet bruikbaar zijn.

2. Gezondheidsrisico’s van windturbines

We volgen de ontwikkelingen op de voet. De staatsecretaris heeft aangegeven dat er behoefte 
bestaat aan meer kennis over de Nederlandse situatie en dus aan aanvullend onderzoek. Het 
RIVM verkent momenteel hoe dit onderzoek het beste kan worden vormgegeven. Naar 
verwachting is deze verkenning eind 2021 beschikbaar en kunnen deze nieuwste inzichten 
worden betrokken in de uiteindelijke afweging. 
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3. Geen noodzaak voor nieuwe windparken om doelen te halen

Wij houden vast aan de doelen die zijn opgenomen in het Klimaatakkoord waarop de opgave 
voor de gezamenlijke RES-regio’s zijn gebaseerd. De gemeenteraad heeft op 25 mei jl. de 
Regionale Energie Strategie 1.0 regio Arnhem-Nijmegen vastgesteld.

4. Door de ruimtelijke beperkingen kan niet worden gekomen tot een financieel haalbaar plan. En 
als het plan toch haalbaar is, blijft er geen geld over voor een gebiedsfonds

Wij zijn bekend met het feit dat de initiatiefnemers een presentatie hebben gegeven aan de 
Gebiedstafel over de financiële uitvoerbaarheid. Betuwewind heeft niet te kennen gegeven dat 
het plan financieel niet haalbaar is. Zij zijn dit verder aan het onderzoeken. Naarmate het 
onderzoek vordert is met meer zekerheid aan te geven of sprake is van een uitvoerbaar plan. 
De bijdrage aan een gebiedsfonds en de financiële vergoedingen maken daar onderdeel van 
uit. 

5. Onenigheid tussen drie initiatiefnemers

Met Mts. Betuwemolen en Windpark Hemmen is een intentieovereenkomst gesloten om 
onderzoek te doen of kan worden gekomen tot een aanvaardbaar plan. Dat onderzoek wordt 
nu uitgevoerd. Er zijn gesprekken gevoerd tussen initiatiefnemers en Stichting Het Lijndensch 
Fonds  om tot een vorm van samenwerking te komen. Tot op heden heeft dat niet geleid tot 
een positief resultaat. Wij zijn van mening dat wij ons hier niet inhoudelijk in kunnen mengen, 
maar hebben meerdere keren wel het initiatief genomen om partijen bij elkaar te brengen.

Het is primair aan de initiatiefnemers om eventueel de keuze te maken om een project tijdelijk of 
geheel stil te leggen. Er zal wel sprake zijn van vertraging vanwege de tussenuitspraak van de 
Raad van State. Een voorkeursalternatief kan niet op korte termijn worden bepaald wanneer bij de 
verschillende onderzochte alternatieven gebruik wordt gemaakt van de huidige landelijke normen. 
De vertraging biedt de mogelijkheid om de dialoog met alle betrokkenen te vervolgen.

Hoogachtend,
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